
 
 

 

 

z  3.  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom,                     

konaného dňa 25.03.2015 v Obecnom dome  v Tepličke nad Váhom 

 

 

Prítomní: starosta obce, zástupca starostu obce, prednostka obecného úradu, poslanci 

obecného zastupiteľstva, zapisovateľka a hostia (pozri prezenčná listina). Hlavná kontrolórka 

obce sa ospravedlnila za neprítomnosť. Zasadnutie sa začalo o 16:00 hod. 

 

 

Bod č. 1 – Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril a rokovanie viedol starosta obce 

Ing. Viliam Mrázik. Privítal prítomných poslancov a hostí. 

Na otvorení zasadnutia bolo prítomných 7 poslancov, z celkového počtu 9 poslancov. Štefan 

Smrekovský a Pavol Verčík sa ospravedlnili. 

 

Starosta obce predniesol návrh programu OZ: 

             

1. Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Plnenie uznesení z rokovania OZ obce Teplička nad Váhom konaného dňa 18.2.2015 

4. Návrh na obstaranie nového územného plánu obce Teplička nad Váhom 

5. Návrh na zmenu rozpočtu obce na rok 2015 

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Teplička nad Váhom č. 2/2015 

o spôsobe náhradného zásobovania vodou a odvádzania odpadových vôd 

a o zneškodňovaní obsahu žúmp na území obce Teplička nad Váhom 

7. Návrh na kúpu pozemkov nachádzajúcich sa v lokalite Pod vršky – II. etapa z dôvodu 

vybudovania inžinierskych sietí a miestnej komunikácie 

8. Návrh na zaplatenie dane z nehnuteľnosti PO v splátkach 

9. Správa o činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2014 

10. Návrh úpravy platu starostu obce a hlavného kontrolóra obce 

11. Rôzne 

12. Diskusia  

13. Uznesenie 

 

Starosta informoval o zmene, kde presunul bod č. 4 za bod č. 5, nakoľko Ing. arch. Ján Burian 

meškal.  

Po prednesení návrhu programu prebehlo hlasovanie. Za návrh programu hlasovali všetci 

prítomní poslanci. 
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Bod č. 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

 

Starosta  určil za členov návrhovej komisie  Ľuboša Mrázika a Ing. Annu Hudekovú.                                                                                                                      

Za overovateľov  zápisnice  navrhol  Pavla Holešu a Miroslava Šupolíka. Za zapisovateľku 

určil zamestnankyňu obce Eriku Olbertovú. 

K predloženému návrhu neboli pripomienky. Za predložený návrh hlasovali všetci prítomní 

poslanci. 

 

 

Bod č. 3. – Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička                 

nad Váhom konaného dňa 18.2.2015 

 

  

Zástupca starostu predniesol plnenie uznesení z OZ, konaného 18.2.2015. 

V uznesení 17/2015 OZ uložilo Komisii sociálnych vecí, rodiny a zdravotníctva vyzvať p. 

Františka Ďugela o doplnenie žiadosti o ďalšie dokumenty nevyhnutné na posúdenie jeho 

žiadosti a o vyjadrenie sa k predmetnej žiadosti. Nakoľko p. Ďugel požadované doklady 

nepredložil, Komisia jeho žiadosť zamietla a p. Ďugela vyrozumie písomne. T: nasledujúce 

OZ 

V uznesení 23/2015 OZ uložilo stavebnej komisii zabezpečenie spracovania štúdie 

uskutočniteľnosti v dvoch variantoch – pre prípad cesty I. triedy a pre prípad cesty II. triedy, 

ktorá bude zohľadňovať aj parkovanie automobilov na pozemkoch vlastníkov.  

Štúdiu spracoval Ing. arch. Mirt, podľa ktorej je možné postaviť 6 rodinných domov, 

v prípade parkovania na pozemkoch vlastníkov. Úloha splnená. 

V uznesení 28/2015 OZ prednostke obecného úradu vytvorenie redakčnej rady, zabezpečiť 

koordinačné práce na príprave publikácie k 750. výročiu založenia obce Teplička nad Váhom. 

Prednostka informovala, že účasť v redakčnej rade prisľúbili – kronikárka obce Zuzana 

Mráziková a zamestnankyňa obce Katarína Ďugelová. Na kronike budú spolupracovať  

aj historici. Úloha v trvaní. 

V uznesení 30/2015 OZ uložilo zástupcovi starostu obce spracovať návrh riešenia havarijného 

stavu na ul. Poľnohospodárska. Zástupca informoval, že cesta je skutočne v havarijnom stave 

a navrhuje okrem povrchu cesty obnoviť i podložie, nakoľko je cesta využívaná 

i priemyselnými autami. Úloha je v trvaní. 

P. Holeša mal pripomienku  k výtlku pred kvetinárstvom. 

V uznesení 31/2015 OZ uložilo zástupcovi starostu obce spracovať návrh zmiernenia dopadov 

budovania lávky – priebežné úpravy a údržba miestnej komunikácii na ulici Železničná. 

Zástupca uviedol, že komunikácia sa predbežne umýva. Takisto sú umývané i komunikácie, 

ktoré sú znečistené reguláciou Dedinského potoka. Úloha je v trvaní. 

V uznesení 35/2015 OZ uložilo Komisii pre dopravu a informatiku spracovať spôsob 

vyrubovania poplatkov za parkovanie na verejných komunikáciách. Ing. Moravčík informoval 

o možnosti zapracovať do VZN o daniach a poplatkoch, poplatok za trvalé parkovanie. Je 

však otázne, ako by sa zisťovala skutočná doba parkovania a kto by parkovné vyberal. Tento 

návrh je potrebné konzultovať s právnikom. Úloha je v trvaní. 

V uznesení 36/2015 OZ uložilo Komisii pre dopravu a informatiku spracovať návrh riešenia 

prechodov pre chodcov na uliciach Na Skotňu, Poľnohospodárska a Turákova. Ing. Moravčík 

povedal, že v prípade prechodu je potrebné i osvetlenie. Aj keď je hlavná komunikácia úzka, 

na chodník je potrebných 1,3-1,5 m. Navrhuje, aby chodník šiel pri rodine Smrekovských 

okolo kaštieľa a potom by bol prechod na druhú stranu. Je potrebné vypracovať projekt. Čo sa 

týka prechodu na ulicu Na Skotňu, je to do zákruty, čo je potrebné tiež doriešiť. Úloha je 

v trvaní. 
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Bod č. 5 – Návrh na zmenu rozpočtu obce na rok 2015 

 

Zmenu rozpočtu obce Teplička nad Váhom rozpočtovým opatrením č.2/2015 zo dňa 

25.3.2015, t.j. 

zvýšenie rozpočtových príjmov a výdavkov vo výške 41 884,02 EUR 

 

Zmenu schváleného rozpočtu na rok 2015 rozpočtové opatrenie č. 3/2015 – presun 

rozpočtových prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy 

a výdavky. 

 

Rozpočtové opatrenie č. 4/2015 navýšenie výdavkov originálne kompetencie vo výške 

36 484,00 EUR a navýšenie výdavkov prenesené kompetencie vo výške 17 766,00 EUR.  

 

Rozpočtové opatrenie č. 5/2015 navýšenie výdavkov vo výške 2 315,00 EUR. 

 

Starosta dal za zmenu hlasovať a všetci poslanci hlasovali za. 

 

Bod č. 4 – Návrh na obstaranie nového územného plánu obce Teplička nad Váhom 

  

Starosta dal slovo p. Ing. arch. Jánovi Burianovi, ktorý predniesol, prečo je potrebný nový 

územný plán a ako bude prínosom pre všetkých. P. Holeša sa spýtal, prečo sa terajší územný 

plán nerieši doplnkami, ale je navrhovaný nový územný plán. Ing. arch. Ján Burian uviedol, 

že momentálny územný plán je nepostačujúci, nakoľko v ňom je už mnoho doplnkov a stáva 

sa menej prehľadným. Starosta dodal, že nový územný plán má význam. 

Za predložený návrh hlasovali všetci prítomní poslanci. 

 

Bod č. 6 – Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Teplička nad Váhom č. 2/2015 

o spôsobe náhradného zásobovania vodou a odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní 

obsahu žúmp na území obce Teplička nad Váhom 

 

Starosta dal slovo prednostke, ktorá predniesla pripomienky k Návrhu VZN č. 2/2015. 

Následne zamestnankyňa stavebného úradu, Ing. Libuša Harnócová predniesla Návrh 

Všeobecne záväzného nariadenia obce Teplička nad Váhom č. 2/2015 o spôsobe náhradného 

zásobovania vodou a odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp na území 

obce Teplička nad Váhom. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

Bod č. 7 – Návrh na kúpu pozemkov nachádzajúcich sa v lokalite Pod vršky – II. etapa 

z dôvodu vybudovania inžinierskych sietí a miestnej komunikácie 

 

Starosta predniesol návrh na kúpu pozemkov nachádzajúcich sa v lokalite Pod Vršky – II. 

etapa, katastrálne územie Teplička nad Váhom z dôvodu vybudovania inžinierskych sietí 

a miestnej komunikácie v tejto lokalite a to nasledovných parciel CKN 350/6, CKN 350/70, 

CKN 350/71, CKN 350/72, CKN 350/73, CKN 350/65, CKN 350/74, CKN 350/76, CKN 

350/75, CKN 350/77, CKN 350/78, CKN 350/79, CKN 350/81, CKN 350/82, CKN 350/84, 

CKN 350/86, existujúce v zmysle stavu podľa katastra nehnuteľnosti alebo geometrického 

plánu vypracovaného Geometra Žilina zo dňa 16.10.2014 č. 86/2014 a to za kúpnu cenu 

v sume vo výške 1,00 EUR každému jednotlivému predávajúcemu. Uviedol, že územné 
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rozhodnutie je právoplatné. Stredoslovenské elektrárne chcú ťahať siete z rozvádzača pri 

Domove pokoja. 

Starosta dal za návrh hlasovať a všetci poslanci hlasovali za. 

 

 

Bod č. 8 - Návrh na zaplatenie dane z nehnuteľnosti PO v splátkach 

 

Starosta dal slovo prednostke, ktorá predniesla návrh. O zaplatenie dane z nehnuteľnosti PO 

na rok 2015 v splátkach požiadali 4 firmy:  

 

Agra Váh: celkovo 1 257,54 EUR 

1. splátka vo výške 628,77 € do 31.5.2015 

2. splátka vo výške 628,77 € do 15.11.2015 

 

KIA Motors: celkovo 646 365,87 EUR 

1. splátka vo výške  161 613,83 € do 31.5.2015 

2. splátka vo výške  161 613,83 € do 31.7.2015  

3. splátka vo výške  161 613,83 € do 30.9.2015  

4. splátka vo výške  161 613,80 € do 30.11.2015 

 

EMFOR: celkovo 4 482,22 EUR 

1. splátka vo výške 2 241,11 € do 31.5.2015 

2. splátka vo výške 2 241,11 € do 31.10.2015 

 

ENERGOFIN: celkovo 11 482,31 EUR 

1. splátka vo výške 2 296,46 € do 31.5.2015 

2. splátka vo výške 2 296,46 € do 31.7.2015 

3. splátka vo výške 2 296,46 € do 30.9.2015  

4. splátka vo výške 2 296,46 € do 30.11.2015  

5. splátka vo výške 2 296,47 € do 18.12.2015.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh, za ktorý boli všetci poslanci. 

 

Bod č. 9 – Správa o činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2014 

 

Nakoľko sa hlavná kontrolórka obce, Ing. Eva Milová ospravedlnila za neúčasť, starosta 

vyzval prednostku o prednesenie správy. 

Následne dal starosta hlasovať a poslanci vzali správu na vedomie. 

 

Bod č. 10 – Návrh úpravy platu starostu obce a hlavného kontrolóra obce 

 

Starosta požiadal p. Elenu Poljakovú, zamestnankyňu obce o prednesenie návrhu na úpravu 

platu starostu obce, kde je potrebné v zmysle § 11 ods. 4 písm. i) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a § 4  ods. 2 zákona č. 253/1994 Z. z. 

o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení 

neskorších predpisov upraviť plat starostovi obce na rok 2015 na sumu 2793,00 EUR 

mesačne. 

Starosta dal za návrh hlasovať a všetci poslanci boli za. 

P. Elena Poljaková ďalej predniesla návrh na úpravu platu hlavného kontrolóra obce, kde je 

potrebné  zmysle § 11 ods. 4 písm. j) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
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neskorších predpisov upraviť plat hlavnému kontrolórovi obce na rok 2015 na sumu  385,00 

EUR mesačne. 

Starosta dal za návrh hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

 

Bod č. 11 - Rôzne 

  

Žiadosť o položenie asfaltového koberca - Starosta informoval o žiadosti p. Hreusovej a spol. 

o položenie asfaltového koberca na ceste Za Kanálom. Je však potrebné vyriešiť vlastnícke 

právo k predmetnej nehnuteľnosti, nakoľko ide o súkromnú cestu. 

Starosta dal hlasovať a poslanci to vzali žiadosť na vedomie. 

 

Žiadosť Základnej školy s materskou školou o finančný príspevok na asistenta učiteľa pre 

žiaka 6. A triedy  Martina Ďungela na rok 2015 - Starosta predniesol žiadosť základnej školy  

o finančný príspevok na asistenta učiteľa na rok 2015 pre žiaka 6. A triedy  Martina Ďungela 

mesačne vo výške 341,25 EUR, t.j. ročný príspevok vo výške 4095,00 EUR. 

Starosta dal hlasovať a poslanci príspevok schválili.  

 

Smernica poskytovania jednorázových sociálnych dávok – P. Holeša predniesol smernicu, 

ktorá by bola nápomocná pri poskytovaní jednorázových sociálnych dávok.  

Poslanci ju vzali na vedomie a starosta ukladá prednostke a sociálnej komisii dopracovať túto 

smernicu.  

T: nasledujúce OZ 

 

Upozornenie Okresného požiarneho zboru na povinnosti obce v súvislosti s nebezpečenstvom 

vzniku požiarov v jarnom období – Starosta predniesol upozornenie a ukladá prednostke 

preveriť zabezpečenie plnenia jednotlivých bodov upozornenia Okresného hasičského zboru 

v spolupráci s miestnym hasičským zborom a zabezpečiť informovanie škôl, vykonať 

propagáciu preventívnych opatrení. 

T: budúce OZ 

Poslanci vzali upozornenie na vedomie. 

 

Žiadosť p. Zajacovej o preplatenie liečebných nákladov syna Petra Zajaca – P. Holeša 

predniesol žiadosť p. Zajacovej o finančný príspevok na preplatenie liečebných nákladov pre 

Petra Zajaca vo výške 298,99 EUR. 

Poslanci žiadosť schválili. 

 

Starosta poďakoval všetkým za pomoc pri hľadaní nášho občana – Juraja Mila. 

 

Bod č. 12 – Diskusia 

 

Ing. Magdaléna Šeligová – informovala sa, či je niečo nové, čo sa týka ZUŠ. Zatiaľ už  obec 

nikto nekontaktoval. 

 

Ing. Štefan Moravčík – upozornil na výjazd z Prosnísk na Fatranskú, že by bolo dobré 

umiestniť tam dopravné zrkadlo. 

 

Ing. Anton Zvarík – vyzdvihol chemické čistenie ulíc, ktoré zlepšuje kvalitu obyvateľov obce. 

 



 

- 6 - 

 

 

P. Miroslav Šupolík – informoval sa na chodník okolo kaštieľa, či by bolo možné ho nejako 

upraviť. Zástupca uviedol, že sa chodník bude dosýpať štrkom. 

 

P. Pavol Holeša – informoval sa na cyklochodník za bytovkami. Starosta odpovedal, že sa  

chystá projekt.  

Sociálna komisia navrhuje burzu šatstva a obuvi, predb. v júni. Vyzdvihol i potravinovú 

pomoc, ktorú pomohol zpropagovať i Žilinský večerník. 

 

Ing. Anna Hudeková – informovala sa, či je určený termín štiepkovania. Zástupca uviedol, že 

sa plánuje štiepkovanie hneď po veľkokapacitných kontajneroch. Je potrebné však doriešiť 

spôsob zberu konárov, nakoľko sa doterajší systém zberu neosvedčil.  

Pochválila web stránku obce, ktorá je plná informácií a vidieť, že sa s ňou aktívne pracuje. 

 

P. Gábor – pýtal sa, prečo je na ulici Pod Horou v blízkosti jeho domu namiesto žľabu rúra. 

Zástupca prisľúbil, že sa na to pôjde pozrieť a určí ďalší postup. 

 

Ing. Beáta Kasajová informovala o poskytnutí dotácie občianskemu združeniu Revitalizácia 

kaštieľa Teplička nad Váhom zo štátneho rozpočtu prostredníctvom Ministerstva kultúry SR 

na r. 2014 na reštaurátorsky výskum a spracovanie návrhu na reštaurovanie severozápadnej 

nárožnej veže kaštieľa v Tepličke nad Váhom vo výške 3 000,- Eur.  

 

Starosta informoval, že je zámerom obce vybudovať Na Prosniskách detské ihrisko. 

Pozemok, na ktorom by malo stáť je urbársky. Z tohto dôvodu sa  na valnom zhromaždení 

Urbáru odsúhlasilo, že Výbor urbáru sa stretne s poslancami OZ a budú o tejto možnosti 

vytvorenia ihriska pre deti rokovať. 

 

P. Šeliga – kto má v správe chodník popred pumpu, sú na ňom kamienky a pre korčuliarov je 

to nebezpečné. Zástupca uviedol, že je v Správe ciest sa mal očistiť pri čistení ulíc v obci. 

Nakoľko sa však stala na aute porucha, tento úsek bude dočistený pri čistení ulíc, ktoré je 

naplánované pred Veľkou nocou. 

Ďalej sa pýtal na výskyt mačiek v rybníku, ktoré sa tam združujú. Starosta odpovedal, že čo sa 

týka psov, situácia sa už zlepšila. Čo sa týka mačiek, tam je problém zistiť majiteľa aj odchyt. 

 

P. Gábor -  pýtal sa ohľadom kanalizácie na ulici Pod Horou. Starosta odpovedal, že 

kontaktoval p. Hulku, ktorý je dlhodobo v zahraničí. Po jeho návrate s ním chce uskutočniť 

stretnutie. 

 

Bod č. 13 – Uznesenie 

 

Bod č. 14 - Záver 

 

Starosta   poďakoval   prítomným   poslancom  a hosťom za účasť. Rokovanie  sa  ukončilo  

o 20. hodine a 3. minúte.  

 

 

V Tepličke nad Váhom, dňa  25.03.2015 

 

 

Zapísala:      Erika Olbertová                      .................................................... 
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Záznam overili: Pavol Holeša                                                ..................................................... 

                            

                          Miroslav Šupolík                                          ..................................................... 

                                                                                                                        

    

     Ing. Beáta Kasajová, prednostka obecného úradu  .................................. .......                                                

 

 

 

                     .................................................... 

                                           Ing. Viliam Mrázik 

                                          starosta obce 

 


